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IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA KOMITEJA 
SĒDES  PROTOKOLS 

Nr. 10. 

 

2023. gada 17. maijā 

Attālināta sēde 

 

Sēde sasaukta un atklāta plkst.14:15. 

 

Sēdes vadītāja – komitejas priekšsēdētāja Ineta Romanovska. 

Protokolētāja – sēžu sekretāre Jana Skrējāne. 

 

Sēdē piedalās:  

Dalībnieki ar balsstiesībām - Andris Ceļmalnieks, Elīna Rasnace, Rihards Gorkšs, Dace Cīrule. 

 

Pašvaldības darbinieki – Izglītības procesu atbalsta vadītājas Vera Kļaviņa, Galvenā speciāliste 

izglītības jautājumos Monika Daļecka, Attīstības un būvniecības pārvaldes vadītāja Kristīne 

Danovska, projektu vadītājs Gints Hermanis. 

 

 

 

 

 

Darba kārtība 

 

1. Par grozījumiem Ķekavas novada pašvaldības pedagoģiski medicīniskās komisijas 

nolikumā;  

2. Informatīvs - Par lūgumu palīdzēt sponsorēt doktorantūras studijas;  

3. Informatīvs - Atzinums par "Nomas/pirkuma objekta - nekustamā īpašuma/telpu 

Ķekavas novada iedzīvotāju veselīga dzīvesveida veicināšanai un attiecīgas sporta 

infrastruktūras nodrošināšanai";  

4. Informatīvs - Par pašvaldības atbalstu sporta veicināšanai Ķekavas novadā( SN 

nr.52/2021)finansējuma sadalījumu 1. ceturksnī. 
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Ineta Romanovska atklāj sēdi. 

 

Darba kārtība 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska.  

 

Jautājumu, debašu vairāk  un I. Romanovska aicina apstiprināt darba kārtību.  

 

Atklāti balsojot ar 4 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Elīna Rasnace, Ineta 

Romanovska, Rihards Gorkšs), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj:  

Apstiprināt komitejas 2023. gada 17. maija sēdes darba kārtību. 

 

 

 

 

 

 

 

1. Par grozījumiem Ķekavas novada pašvaldības pedagoģiski medicīniskās komisijas 

nolikumā 

(Jautājuma izskatīšana videoierakstā sākas plkst.00:01:20) 

 

Par jautājumu ziņo Monika Daļecka. Izskatot jautājumu par grozījumiem Ķekavas novada 

pedagoģiski medicīniskās komisijas nolikumā, apstiprināts ar Ķekavas novada domes 

2023.gada 22.februāra lēmumu Nr.4, protokols Nr.3, konstatēts, ka no Valsts izglītības satura 

centra iekļaujošās un speciālās izglītības nodaļas Valsts pedagoģiski medicīniskās komisijas 

vadītājas - vecākās ekspertes I.P. ir saņemti norādījumi grozījumu veikšanai komisijas 

nolikumā. Ņemot vērā minēto, Ķekavas novada dome ir sagatavojusi lēmumprojektu par 

pedagoģiski medicīniskās komisijas grozījumu veikšanu.  

 

Jautājumu nav, debašu nav un I. Romanovska aicina uzsākt balsošanu par lēmuma projektu.  

 

Par lēmuma projektu –  

“Par grozījumiem Ķekavas novada pašvaldības pedagoģiski medicīniskās komisijas 

nolikumā”,  

Atklāti balsojot ar 4 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Elīna Rasnace, Ineta 

Romanovska, Rihards Gorkšs), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 1. 
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2. Informatīvs - Par lūgumu palīdzēt sponsorēt doktorantūras studijas 

(Jautājuma izskatīšana videoierakstā sākas plkst.00:08:28) 

 

Par jautājumu ziņo Vera Kļaviņa. Informē, ka pašvaldība ir saņēmusi iesniegumu no 

privātpersonas ar lūgumu segt doktorantūras studiju izdevumus. Bet padziļināti izpētot 

ieniegumu, komitejas vadītāja secina, ka iesniegums ir par īres segšanu.  

 

Jautājumu nav, debašu nav un I. Romanovska aicina uzsākt balsošanu par izvirzīto 

priekšlikumu.  

 

Priekšlikums no Inetas Romanovskas –  

IKS Pārvaldei sagatavot noraidošas atbildes vēstuli, jo tiek prasīts atbalsts nevis 

studijām, bet īres segšanai,  

Atklāti balsojot ar 4 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Elīna Rasnace, Ineta 

Romanovska, Rihards Gorkšs), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu. 

 

 

Par balsojumu izsakās Andris Ceļmalnieks – gribēju piebilst, ka priekšlikumā būtu korekti 

norādīt kādu atbildi sagatavot iesniedzējam – atbalstošu vai noraidošu.  

 

 

 

 

3. Informatīvs - Atzinums par "Nomas/pirkuma objekta - nekustamā īpašuma/telpu 

Ķekavas novada iedzīvotāju veselīga dzīvesveida veicināšanai un attiecīgas sporta 

infrastruktūras nodrošināšanai" 

(Jautājuma izskatīšana videoierakstā sākas plkst.00:13:20) 

 

Par jautājumu ziņo Kristīne Danovska. Ir sagatavots Nomas/pirkuma objekta - nekustamā 

īpašuma/telpu Ķekavas novada iedzīvotāju veselīga dzīvesveida veicināšanai un attiecīgas 

sporta infrastruktūras nodrošināšanai – piedāvājumu atlases atzinums. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Jānis Zvaigzne, Kristīne Danovska, Ineta Romanovska.  

 

Jautājumu vairāk nav, debašu nav un I. Romanovska aicina uzsākt balsošanu par izvirzīto 

priekšlikumu.  

 

Priekšlikums no Inetas Romanovskas –  

Pieņemt zināšanai,  

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Elīna Rasnace, 

Ineta Romanovska, Rihards Gorkšs), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu. 
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4. Informatīvs - Par pašvaldības atbalstu sporta veicināšanai Ķekavas novadā( SN 

nr.52/2021)finansējuma sadalījumu 1. ceturksnī 

(Jautājuma izskatīšana videoierakstā sākas plkst.00:20:33) 

 

Par jautājumu ziņo Dace Cīrule. Sniedz atskaiti par finansējuma sadalījumu 1. ceturksnī 

no“Vērtēšanas komisijas finsnsējuma sadalei Ķekavas novada sportistiem”. 

 

Jautājumu nav, debašu nav un I. Romanovska aicina uzsākt balsošanu par izvirzīto 

priekšlikumu.  

 

Priekšlikums no Inetas Romanovskas –  

Pieņemt zināšanai, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Elīna Rasnace, 

Ineta Romanovska, Rihards Gorkšs), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu. 

 

 

 

 

 

Saskaņā ar Informācijas atklātības likuma 5.panta otrās daļas 4.punktu, šajā protokolā norādītie 

personas dati ir ierobežotas pieejamības informācija. 

 

 

Sēdi slēdz plkst.14:40 

 

 

 

 

Komitejas priekšsēdētājs:   (1PARAKSTS) Ineta Romanovska 

 

Sēdes protokolētāja:    (2PARAKSTS) Jana Skrējāne 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
1-2 ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN 

SATUR LAIKA ZĪMOGU. 

 


